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Abstract (en)
The device (12) has a tilting protective device arranged at a leading end of fixed rails (17, 18) and running rails (19, 20). A feedthrough region is
provided for food carrier edges, where the feedthrough region is upwardly limited and inwardly opened by a guide bracket. Length of the tilting
protective device is smaller than tenth of length of the rails. The guide bracket is upwardly located at a base part of the tilting protective device and
extended in sections over width of the base part. A recess is formed in the base part below an upper guide-bracket part. An independent claim is
also included for an arrangement with a rail extension device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schienenauszugsvorrichtung (12 bis 15) für einen Gargutträger (16), mit zumindest einer Schiene (17 bis 20)
und einer Kippschutzeinrichtung (24) für den Gargutträger (16), wobei die Kippschutzeinrichtung (16) an einem vorderen Ende (23) der
Schiene (17 bis 20) angeordnet ist, und einen Durchführbereich (29) für einen Gargutträgerrand (22, 25) aufweist, wobei der Durchführbereich
(29) durch einen Führungsbügel (28) nach oben begrenzt ist und nach innen offen ist. Die Erfindung betrifft auch eine Anordnung mit einer
Schienenauszugsvorrichtung und einem Gargutträger (16).
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